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Bestyrelsesmøde i SAS 
23. september 2024 kl. 18.00 i klubhuset 

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler Afbud 
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Tur på fjorden med DN (David) i forbindelse med 30 fjorde på 30 dage projekt fra 

DN. Masser af deltagere, men mest dialog om alt andet end fritidsaktiviteter på 
fjorden. Fokus var på kvælstofudledningen. 

• Klubkonference – KE og CMC tilmeldt. 
• FLID havnemesse – Ulrik overvejer deltagelse 
• Tilbud på fiber fra Fibia. (rundsendt 21/9) Tilbuddet afvises. 
• Orientering fra møde om højvandssikring 21/10.  
• Der er indbudt til grundejermøde den 31/10, hvor Claus deltager. 
• DS kurser – rundsendes til klubbens medlemmer med mulighed for at tilmelde sig 

betalt af klubben. 

3. Økonomi 
Knud Erik 
Svenskere kan også betale via Mobilepay, så måske de også bruger det hos os. 
Regnskabet gennemgået. 
Al rom er solgt, men vi kan få et par kasser mere. 
Beholdninger kontrolleret og godkendt. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Ansvarlig: Henrik  
Elforbruget er fortsat væsentligt lavere end tidligere – og det skyldes solcellerne. 
Vand er som normalt. 
 
Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Bænk på bro. Projektet er udsat til drøftelse om yderligere ideer. 
• Ingen kommentarer fra Torsdagsholdet. 
Ansvarlig: David. 
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Øvrige 
• Mastekran (Ulrik) 

o Projektet besluttet på Ekstraordinær GF. 
o Projektet er bestilt med 1 meter afstandskrans frem for 75 cm. 
o Tidsplan: Støbekurven forventes at komme om 2 – 3 uger og arbejdshold 

er klar. 
o Kranen forventes i december – men det kræver at beton er hærdet. 

• Overvågning  
o Torsdagsholdet sætter det nye kamera op på bro 3 og 

overvågningsopgaven overdrages som aftalt. Når kameraet har kørt 
tilfredsstillende i en periode, anskaffes flere. 

• Grus ved nedkørslen 
o Slagelse Kommune holder vejen under observation. Vi har ’fejlmeldt’ den 

rigtigt mange gange for nedvaskning af grus. 

5. Hovmester 
Henrik 
Freddie er klar til standernedhaling.  

6. Broudvalg 
Jesper 
Der er en del ledige pladser, som desværre samtidig er smalle. (Østsiden af bro 2) 
Over vinteren planlægges at trække en del pæle og skabe 1 eller 2 pladser mindre. 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus 
Harboe Cup gik godt. Foreløbigt regnskab ser godt ud. Evaluering på Harboe 12. 
november. Drøftelse om Harboe Cup 2025. Bestyrelsen forventer at kunne skabe et 
Harboe Cup 2025 i et mindre format – uden at være del af DS Grandprix. 
 
Vi har søgt Søfartsstyrelsen om tilladelse til at lægge en fast kapsejladsbøje ved 
Egholm. 

 
OK joller – koordinator fra Skælskørs side bliver Mads Brockhus. 
Der sejles igen i Skælskør om vinteren fra 10. november. 

8. Juniorer 
Anders - Afbud 
 
Følgende er modtaget fra Anders: 
 
Juniorerne har haft sidste sommer træning. 
 
Søndag 20/10 afholdt vi SAS klub mesterskab. 
 
 - Lizabeth Olsen Tera Klubmester 
 - Ditlev Olsen ILCA 6 klubmester 
 - Frederikke Tümmler Zoom8 klubmester 
Tillykke til dem alle. 
 
Herefter gør vi SAS jolle området klar til vinteren. 
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Søndag den 27/10 løfter vi flydebroen og legeskibet op. Og junior rummet og det hele 
klargøres til vinteren. 
 
Herefter begynder søndags vinter træning. 
 
Yderligere må jeg konstatere at vi har haft et søskende par som søstjerner i 
sommersæsonen der ikke har betalt deres kontingent. Jeg har rykket mundtligt og 
skriftligt flere gange. Yderligere har klubbens kasser rykket gentagende gange. 
 
Jeg skriver en sidste gang i håb om en positiv og økonomisk tilbagemelding. 
Ellers må jeg informere disse børn og forældre at de ikke er velkommen i klubben i 
kommende sæson. Møj irriterende.  
 
Men ellers en god sommersæson med en masse positive børn og aktive forældre. 

9. Sejlerskole 
Lizette 
Holder ’vinterlukket’.  

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Udskiftning i udvalget. Det består nu af Maja Astrup Hansen og Gert Thirup. 
 
Program for vinter og 2025 sæson: 
Oktober: Lørdag d.26/10 Standernedhaling 
November: Lørdag d.23/11 Julefrokost med banko  
December: Klubaften (torsdag) med gløgg og æbleskiver  
Januar: Søndag d.5/1-25 Nytårskur m/ gåtur, bobler og kransekage og 

efterfølgende let frokost 
Klubaften (torsdag) 

Februar: Klubaften (torsdag) motorlære – rep. og prep v/ Bjarne Venø 
Kend din klassiker– 1 pige og 39 sømænd med Romsmagning 
v/Henrik Larsen 

Marts: Klubaften (torsdag)  
April:  Lørdag d.12/4 Stander ophalning og søsætning 
  Uge 16 (påsken) eller uge 17 Maritim bagerumssalg  
Maj:  Evt. Kristi himmelfartstur d.29/5 
Juni:  6/6 Fredagsgrill 

7-9/6 Pinsetur. Endelig Destination fastsættes af aktivitetsudvalget 
efter vejr og vindforhold på skippermøde lørdag morgen.  

 
Klubaften temaer: Splejsning af tovværk til forskellige formål v/ Ole Christensen m.fl. 
  Kend og brug dit sejl efter vinden ved tursejllads v/ Lars Jensen  
  Alm. Motorlære og vedligehold og klargøring v/Bjarne Venø 
  Forespørgsel på El og sikkerhed ombord (DTS) 
  Forespørgsel på Skærgårdssejllads (Nicolas DTS) 

11. Eventuelt 
• IAB 

12. Næste møde 
18. november kl. 18.00 
5. december kl. 18.00 


